
Protokół

z posiedzenia

KDO przy Wydziale Oświaty w Poznaniu

z dnia 14 stycznia 2021 r.

Na posiedzeniu obecni byli:

p. Przemysław Foligowski – Dyrektor Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Poznania
p. Dagmara Antczak – Wydział Oświaty w Poznaniu
p.  Eliza  Malarecka  – Kierownik  Oddziału  Projektów  Edukacyjnych  i  Relacji  Zewnętrznych
Wydział Oświaty Urzędu Miasta Poznania
p. Władysław Harasimowicz – Stowarzyszenie Instytut Przestrzeni Publicznej 
p. Justyna Maciejak – Stowarzyszenie Pomocy Osobom Niesłyszącym AURICULUS
p. Magdalena Antoniewicz –Polska Akademia Rozwoju
p. Krzysztof Gmerek – Towarzystwo Miłośników Miasta Poznania
p. Edyta Czernecka – Fundacja Lokalnego Wsparcia Kultury
p. Piotr Monkiewicz – Automobil Klub Wielkopolski
p. Błażej Friedrich – Fundacja Serdecznik
p. Anna Lewandowska – Fundacja Niwa Edukacji i Rozwoju
p. Natalia Rozwadowska – Fundacja Zmiana dla Jutra

Porządek zebrania:

1. Powitanie obecnych na posiedzeniu przez Pana Przewodniczącego KDO Krzysztofa Gmerka.
2.  Wystąpienie  Pani  Magdaleny  Antoniewicz,  Wiceprzewodniczącej  KDO  przy  WO,  na  temat
reprezentowanej przez Nią w KDO Polskiej Akademii Rozwoju.
3. Konkurs ogłoszony przez Wydział Oświaty w Poznaniu.
4. Wystąpienie Pani Edyty Czerneckiej,  Wiceprzewodniczącej KDO przy WO, na temat działań
Poznańskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego.
5. Wolne głosy, wnioski, dyskusja.

Ad 1. Zebranych powitał Przewodniczący KDO przy Wydziale Oświaty, Wiceprezes Towarzystwa
Miłośników Miasta Poznania, Pan Krzysztof Gmerek.
Ad 2. Misja Polskiej Akademii Rozwoju to: „Działamy na rzecz rozwoju społeczeństwa”. Motto:
„Działamy dla bezpieczeństwa i pokoju na Świecie”. Stowarzyszenie Polska Akademia Rozwoju
powstało w roku 2016 z inicjatywy obecnej Pani Prezes pani Magdaleny Antoniewicz. Skupia ludzi
działających  z  pasją,  których  celem jest  wzmacnianie  wszechstronnego  rozwoju  społeczeństwa
i podejmowanie działań dla pokoju i bezpieczeństwa na świecie.
ORGANIZUJEMY:

• wymiany międzynarodowe dla dzieci i młodzieży,
• międzynarodowe konferencje,
• szkolenia  na  temat:  wystąpień  publicznych,  protokołu  dyplomatycznego

i procedencji, organizacji konferencji, wymian międzynarodowych, pozyskiwania funduszy,
pisania wniosków o dotację,

• koncerty, wystawy, rezydencje artystyczne,
• tworzenie tekstów piosenek i ich nagrywanie,



• warsztaty taneczne, wokalne, muzyczne, sportowe,
• treningi samoobrony, sztuk walk dla dzieci, dorosłych i seniorów,
• festiwale kultury japońskiej,
• warsztaty kulturoznawcze dla szkół,
• międzynarodowe zielone szkoły z grą miejską w Berlinie,
• stypendia naukowe,
• wolontariat europejski,
• praktyki dla studentów,
• akcje charytatywne, np.: dla dzieci z domów dziecka lub Drużyny Szpiku,
• koordynacje projektów wspierających naukę języka polskiego w Niemczech i niemieckiego

w Polsce oraz promujących kultury obu państw.

WSPÓŁPRACUJEMY m. in. z:
• Urzędem Miasta Poznania,
• Urzędem Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego,
• Powiatem Gnieźnieńskim,
• Gminą Tarnowo Podgórne,
• Zamkiem Trebnitz  -  Centrum Kształcenia  i  Spotkań  -  Pełnomocnikiem ds.  Partnerstwa

Kraju Związkowego Brandenburgia na Wielkopolskę,
• sieciami szkół pana Marcina Gortata,
• Wyższą Szkołą Handlu i Usług w Poznaniu,
• Centrum Wsparcia Rzemiosła, Kształcenia Dualnego i Zawodowego w Poznaniu,
• sieciami szkół Pana Marcina Gortata,
• marokańskim miastem Al Hoceima,
• marokańskimi stowarzyszeniami Young United Al Hoceima i DYME,
• Polsko-Niemiecką Współpracą Młodzieży,
• niemiecką szkołą tańca Driton Dance School,
• Polsko-Niemieckim Kołem Gospodarczym,
• organizacjami  pozarządowymi  z  Hiszpanii,  Portugalii,  Turcji,  Rosji,  Gruzji,  Armenii,

Włoch, Luxemburga, Litwy, Łotwy, Estonii, Cypru i Grecji.

Rozpoczęliśmy realizację kolejnego projektu.

Tym  razem nasze  działania  są  współfinansowane  w  ramach  programu  ERASMUS  +,  a  także
partnerstwa strategiczne.

Nazwa: Exchange of good practices of healthy leisure for the prevention of addictions in young
people.

Data projektu: 20-03-2020 to 19-07-2021

Współorganizatorzy:

Hiszpania, Fundación ASPAYM Castilla y León,
Portugalia, Rosto Solidario,
Rumunia, Asociatia Institutul De Cercetare Si Studiul Constiintei Cuantice,
Cypr, Dione Youth Organization,
nasza organizacja, Polska Akademia Rozwoju.

CELEM  jest  analiza  uzależnień  wśród  młodzieży,  wymiana  dobrych  praktyk  w  zakresie  ich



zapobiegania praz opracowywanie metod wspierających zdrowy rozwój psychofizyczny młodych
ludzi.

W dniach  od  3  do  8  marca  2020  byliśmy pomysłodawcą  i  współorganizatorem polsko
-  niemiecko-marokańskiego  forum  eksperckiego  na  temat  tworzenia  partnerstw  strategicznych
wzmacniających edukację.

W  licznych  warsztatach,  prezentacjach,  dyskusjach,  wizytach  studyjnych  wzięło  udział
ponad 470 osób.

Forum odbywało się w Poznaniu, Tarnowie Podgórnym, Gnieźnie i Jankowicach.

Kolejną osobą, która przedstawi zakres działania swojej organizacji, będzie Pan Błażej Friedrich.

Ad 3.  Pan Przewodniczący Krzysztof  Gmerek poinformował  zebranych,  że  Poznański  Wydział
Oświaty ogłosił nowy konkurs ofert. Oferty można składać do dnia 28 stycznia. Obecnie wkład
finansowy nie jest wymagany.

Ad  4.  Pani  Edyta  Czernecka  przedstawiła  działania  Poznańskiej  Rady  Działalności  Pożytku
Publicznego.

Pani E. Czernecka od lipca 2020 r. jest Członkinią Komisji d.s. Polityki Lokalowej.
Poinformowała  Ona  zebranych,  iż  Komisja  działa  na  rzecz  polepszenia  polityki  Miasta

wobec organizacji społecznych, które wynajmują lokale od Miasta. Komisja przygotowała petycję
w tej sprawie. 

Komisja działa  również na rzecz poprawy współpracy Zarządu Zieleni Miejskiej  i  Dróg
Miejskich z organizacjami pozarządowymi, m. in. w zakresie zmniejszenia opłat za wynajem terenu
na organizację np. Pikników Sąsiedzkich, czy innych wydarzeń lokalnych.

Ad 5. Pani Magdalena Antoniewicz zaproponowała stworzenie profilu na Fb dla naszej KDO.
Propozycja została przyjęta jednogłośnie.

Pani Edyta Czernecka zapytała Pana Dyrektora Przemysława Foligowskiego czy planowane
jest  powstanie  profilu  na  Fb  Wydziału  Oświaty.  Pan  Dyrektor  odpowiedział,  iż  wszystkie
najważniejsze informacje o wydarzeniach i projektach zamieszczane są regularnie na stronie Miasta
oraz na stronie Pana Prezydenta.
            Są również strony placówek oświatowych, które mogą w ten sposób promować swoje
projekty, wydarzenia.

Posiedzenie zakończył Przewodniczący KDO przy WO UMP, Pan Krzysztof Gmerek, który
wyznaczył termin następnego posiedzenia na dzień 25 lutego b. r., na godzinę 16:00.

Protokołowała

Justyna Maciejak

Sekretarz KDO przy WO UMP

Zatwierdzam

Krzysztof Gmerek

Przewodniczący KDO przy WO UMP


